## **Tung Chung Catholic School**



東涌天主教學校

8 Yat Tung Street, Yat Tung Estate, Tung Chung, NT

新界東涌逸東邨逸東街8號

Tel: 2121-0884 Fax: 2109-4803

### 一月份通告五 更新中學上學期考試及活動安排通告

## (一) 中學上學期考試安排

- 中一至中五級考試編排
  - 根據教育局於1月4日發出有關「全港學校維持暫停面授課堂安排」通告,大部分面授課維持暫停,直
     至本年學校農曆新年假期開始。本校諮詢持分者意見,並在符合指引原則做好防護工作的大前提下,安
     排不多於全校最高限額的六分一學生回校考試。
  - 協調學生回校人數的指引,還有中六部分上午面授課,及於農曆年假前完成考試,故各級考試除了部分 能維持於上午舉行外,也會於星期一至五下午及星期六上下午舉行。
  - 中一至中五上學期考試將於 18/1/2021 開始,各級考試時間表見通告附件。
  - 上午考生須於上午 8:05 前拍卡進入學校;下午考生須於下午 1:05 前拍卡進入學校。
  - 考試期間中一至中五暫停網課。
- 考試規則
  - 如考試期間,教育局因天氣惡劣而宣佈停課一天,受影響而未舉行之考試將於假後第一天上學 22/2/2021
     舉行。其餘未受停課影響的考試,則按考試時間表進行。
  - 本校將在珠海安排試場,讓跨境生(只適用於每天來回中港兩地的學生)進行考試。詳細資訊將透過電子通告,發放給符合資格的跨境學生及其家長。
  - 其他學生應按上次考試通告所述的考試規則回校考試,否則按既定機制作缺席考試論處理。
- 為協調中一至中五級考試,中六學生下午網課不變,上午面授課有以下調節:

	星期一	星期二	星期三	星期四	星期五
18-22/1/2021	網課	面授課	面授課	面授課	網課
25-29/1/2021	網課	面授課	面授課	面授課	網課
1-5/2/2021	網課	面授課	面授課	面授課	網課
		(按單週星期二時間表)			

- 衞生防護工作
  - 學生回校必須佩戴口罩、量體溫、酒精消毒雙手;
  - 每個課室都配備酒精及紙巾方便學生使用;
  - 課室座位會保持適當距離,並於每天考試完結後徹底消毒;
  - 各樓層的班房、走廊欄杆、梯間扶手都會加緊消毒清潔;
  - 學校只安排半天考試,學生應避免出外用膳,試前試後也不應在人多地方聚集或流連。

請家長應留意子女的身體狀況,若出現發燒或呼吸道感染病徵,應戴上外科口罩,盡快求診及不應回 校考試,應留在家中休息。學生一經證實染上 2019 冠狀病毒病,或被衞生署界定為 2019 冠狀病毒病確 診個案的「密切接觸者」,家長請即致電校務處,以便校方採取應變措施。 (二) 原定2月5日舉行之20周年校慶環校跑、新春嘉年華及校慶聚餐活動,現因進行上學期考試, 將會延期舉行。

(三) 本年度下學期將會延後至3月1日開始。

以上通告 學生家長/監護人



本人 🗌 已詳閱一月份通告五及知悉有關安排。 / 🗌 對本通告有不明白的地方,並欲提出意見:

 學生姓名:
 班別:
 學號:

 家長/監護人簽署:
 家長/監護人姓名:
 日期:

# **Tung Chung Catholic School**



東涌天主教學校

8 Yat Tung Street, Yat Tung Estate, Tung Chung, NT

新界東涌逸東邨逸東街8號

Tel: 2121-0884 Fax: 2109-4803

#### 5<sup>th</sup> Notice for January Updated Arrangements for the First Term Examination and Major School Events

9th January, 2021

Dear Parents/Guardians,

#### 1. First Term Examination

#### <u>Arrangements for S.1 – S.5</u>

• According to the letter titled "Continuation of Suspension of Face-to-Face Classes for Schools in Hong Kong: The Arrangements" which was issued by the Education Bureau (EDB) on 4<sup>th</sup> January, 2021, all face-to-face classes will be suspended until the beginning of schools' Chinese New Year holidays.

Having consulted our stakeholders, the school has decided that the First Term Examination for S.1 to S.5 will continue to take place on the premise that proper health protection measures are in place and that the upper population limit of students returning to school is capped at one sixth of the school's maximum permitted capacity as required by the EDB.

- The examination will take place on Monday to Saturday (morning and afternoon sessions) because of considerations including the guidelines from the EDB, the current S.6 timetables and the objective of finishing the examination before the Chinese New Year holidays.
- The First Term Examination for S.1 to S.5 will commence on 18 January, 2021. Please refer to the attached Examination Timetable (Updated).
- Students attending the morning exam sessions should have their attendance taken before 8:05 a.m.; Students attending the afternoon exam sessions should have their attendance taken before 1:05 p.m.
- Online lessons for S.1 to S.5 will be suspended during the examination period.

#### Examination policy

- If the Education Bureau makes an announcement for closure of schools caused by bad weather during the examination period, the examination of the affected subjects will be postponed to the first day after the school reopens (i.e. 22<sup>nd</sup> February, 2021). Examinations of other subjects remain unchanged.
- The school has reserved an examination site in Zhuhai for cross-border students (students who arrive in and exit from Hong Kong to Mainland China on a daily basis). More details will be disseminated to eligible cross-border students in another e-notice.
- All students, except the cross-border students, are required to follow the school examination policy and sit for the examination at school. The policy on absenteeism remains effective.

	Monday	Tuesday	Wednesday	Thursday	Friday
18-22 January 2021	Online	Face-to-face lessons	Face-to-face	Face-to-face	Online
	lessons		lessons	lessons	lessons
25-29 January 2021	Online	Face-to-face lessons	Face-to-face	Face-to-face	Online
	lessons		lessons	lessons	lessons
1-5 February 2021	Online	Face-to-face lessons	Face-to-face	Face-to-face	Online
	lessons	(follow odd week	lessons	lessons	lessons
		Tuesday timetable)			

#### Special timetable for S.6 students (A.M.)

The afternoon online lessons are not affected.

#### Proper health protection measures

- Students must wear masks, have their body temperatures checked and apply alcohol-based handrub when they return to school.
- Spraying disinfectants and wiping paper are provided in every classroom.
- Seats are arranged for maintaining social distancing. Examination venues will be thoroughly cleanedevery day.
- Classrooms and handrails will be sanitised more frequently.
- Students are required to attend no more than one exam session per day. They are strongly discouraged from dining out or loitering in public areas before or after their exam sessions.

Please take note of the health conditions of your children. Children with fever or respiratory symptoms should seek medical advice, wear a surgical mask and refrain from attending examination at school. In any case where your child has been confirmed with COVID-19 infection or has been classified as a "close contact of an infected person" with COVID-19, you must immediately call the school's General Office in order to facilitate our prompt action in taking contingency measures.

# 2. The 20<sup>th</sup> Anniversary Campus Run, New Year Carnival and Homecoming Banquet on 5<sup>th</sup> February, 2021 will be postponed until further notice.

#### 3. The second term commences on 1<sup>st</sup> March, 2021.

Yours sincerely, L. La Chi Kong Principal (5<sup>th</sup> Notice for January / Updated Arrangements for First Term Examination and Major School Events) (Please return this reply slip on or before 13<sup>th</sup> January, 2021) I have read this notice and have no queries. I have some queries about this notice and wish to express my view:

Name of Student:	Class :	Class number:
Signature of Parent/Guardian:	Name of Parent/Guardian:	Date :